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  Tornem!
El 13 de setembre es va celebrar al paranimf de la Universitat de València
l'acte solemne d'obertura del curs acadèmic 2024-2025, presidit per la Sra.
Rectora i amb l'assistència de la Degana de la Facultat de Magisteri i del seu
equip. En l'acte van intervindre el conseller d’Educació, Universitats i
Ocupació de la Generalitat Valenciana i la ministra de Ciència, Innovació i
Universitats del Govern d'Espanya. La lliçò inaugural va estar a càrrec de
Julio Fernández Garrido, de la Facultat d'Infermeria i Podologia. El 16 de
setembre es van iniciar les classes dels graus a la nostra Facultat, i el 30 les
dels màsters.

 
Benvigudes i benvinguts!



L'11 de setembre va tindre lloc a l'aula

d'Educació Física la jornada de

benvinguda per a l'estudiantat de primer

curs dels graus, a la qual estaven

convocats més de 900 estudiants en

tres sessions, que van omplir l'aula. Un

grup de vicedeganes, la coordinació

dels graus i un representant de l'ADR de

Magisteri van explicar-los els elements

bàsics dels espais de la Facultat, dels

serveis i de l'estructura dels estudis que

ara inicien.

Tesis doctorals

El 10 de setembre es va realitzar al Jardí Botànic la defensa de la tesi doctoral
de Raquel de Rivas Verdes-Montenegro, que porta per títol La educación
secundaria frente al cambio climático y la sostenibilidad: concepciones del
alumnado y propuestas de intervención para la formación del profesorado en el
marco de los ODS, y que ha estat dirigida per les Dres. Olga Mayoral García-
Berlanga y  Amparo Vilches Peña. D'altra banda, el 25 de setembre a la
Facultat de Magisteri va ser el torn de Néstor Banderas Navarro, amb el treball
La enseñanza de la historia reciente de España: representaciones y prácticas
del profesorado valenciano en torno a la dictadura franquista, dirigit pels Drs.
David Parra Monserrat i Carlos Fuertes Muñoz.



Benvinguda per a
estudiantat incoming
El 12 de setembre es va celebrar la
sessió de benvinguda per a l'estudiantat
incoming, dels programes de mobilitat
(SICUE, Erasmus i Programa
Internacional). Hi van intervinde la
vicedegana d'Internacionalització, María
Alcantud, i les coordinadores de
Mobilitat Elia Saneleuterio i Silvia-Maria
Chireac.

Sessió de benvinguda 
a Ontinyent

El 16 de setembre, primer dia de classe,
va tindre lloc la sessió de benvinguda
per a l'estudiantat del campus
d'Ontinyent. La vicedegana Amparo
Hurtado va ser l'encarregada d'explicar
els aspectes que cal conéixer de la
Facultat i de donar la benvinguda als
estudiants i les estudiantes que
s'incorporen al grau d'Educació Infantil a
la seu de la Vall d'Albaida. 

 
Inici de curs dels màsters
El 30 de setembre s'han celebrat les
respectives sessions inaugurals dels
nostres màsters: MAES (Màster de
Professorat de Secundària) i MUIDE
(màster d'Investigació en Didàctiques
Específiques), amb l'assistència de
les respectives direccions, de la
degana de la Facultat i del seu equip.
A la seu de l'antiga Escola de
Magisteri Ausiàs Marc ha tingut lloc la
lliçó inaugural del MAES, impartida
per la Dra. Nerea Luis Mingueza,
amb el títol Copilotos para el futuro, i
a l'edifici principal de la Facultat de
Magisteri, la Dra. Maria Paula
González Amorena ha impartit la lliçò



anomenada Observar clases para
investigar la enseñanza: desafíos y
posibilidades para las didácticas
específicas, en l'acte d'obertura del
curs del MUIDE.



Magisteri pel món
 

Una vez finalizado mi Erasmus en Riga,
puedo concluir afirmando que ha sido
una experiencia inolvidable y única en
mi vida.  Cuando me informaron de que
definitivamente me iba a Letonia, tenía
un poco de miedo, ya que nunca me
había ido tan lejos de mi país, pero a
día de hoy no puedo estar más contenta
con mi decisión.
Pese a que Riga es una ciudad fría,
tanto por la gente como por el clima, se
ha convertido en mi segunda casa, y si
sabes mirar bien, podrás comprobar
todo su encanto. 
Los primeros días fueron difíciles para
mí, ya que era un cambio muy brusco
en mi vida y no conocía a nadie, pero
conforme las semanas iban avanzando,
me sentí más cómoda con la nueva
realidad que estaba viviendo.
La universidad es muy diferente a las
que estamos acostumbrados. 
Los profesores se integran mucho con
el aprendizaje de los estudiantes y
desde el primer momento sentí un
apoyo muy grande por parte del
profesorado. Además, hay asignaturas
muy interesantes que me han permitido
descubrir y aprender muchas cosas
nuevas.
Por otra parte, me gustaría recalcar que
no todo es tan bonito como parece; las
primeras semanas son duras. 
De repente te ves solo y con muchas
responsabilidades, pero esto a mí,
personalmente, me ha hecho madurar
en cierta manera y valorar cosas que
antes no consideraba tan importantes.
El Erasmus no solo te enseña a estar
fuera de casa; te enseña a cuidarte
como persona, a descubrir mundos y a
conocer gente increíble, y yo no podría
haber elegido un destino mejor que
Riga para ello.
 
Laura Monleón

Exposició

Durant el mes de setembre, s'ha pogut
visitar al vestíbul de la nostra Facultat
una exposició sobre cooperació a la
Universitat de València, on hem vist
diversos projectes que s'estan duent
endavant en aquest camp, a més
d'explicacions sobre la manera d'actuar
en els projectes  i  sobre línies de treball

Tercer TalkInn Docent
El 26 de setembre va tindre lloc el tercer
TalkInn de la Facultat de Magisteri amb
el tema Aula Virtual, per a què?: més
enllà de pujar PDF i crear carpetes. Hi
van intervindre els professors Cristina
Menescardi i Jorge Lizandra, i la
professora Marta Pla va moderar
l’espai. Els Talkinn són espais informals



actuals i possibles, en un món complex
com és el de la cooperació al
desenvolupament.

i presencials d’intercanvi entre el
professorat d’una facultat o centre, on
es comparteixen experiències viscudes
en la seua tasca i es narren les
solucions trobades. Amb això, es pretén
que, mitjançant la col·laboració i
l’intercanvi, es generen bones
pràctiques docents i crear comunitat.

 
Persones



Desde que el nuevo equipo decanal
apostó por que nuestro alumnado
pudiera hacer prácticas
extracurriculares, el interés ha ido en
aumento, aunque aún nos queda mucho
trabajo por hacer. La posibilidad de
integrarse en el mercado laboral
europeo, conocer de primera mano
cómo se aborda la enseñanza en una
escuela de Grecia o diseñar
intervenciones para niños en Italia bajo
el amparo de la Universitat de València
es una oportunidad única que no
debería desaprovecharse. 

Adquirir nuevas experiencias vitales
enriquece la trayectoria de los futuros
maestros y maestras, ya que, al fin y al
cabo, el aula es un pequeño reflejo de
la sociedad en la que vivimos y en la
que combatimos desigualdades,
abrazamos al diferente e integramos
nuevas lenguas y nuevas culturas. 
Abrirse al mundo es conocerse mejor a
uno mismo y las prácticas
extracurriculares pueden ser el primer
paso. 
 
Raquel Sanz Moreno
Coordinadora de Prácticas

extracurriculares 
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